
   Sociálna komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

    Košice: 05.08.2021 

    Číslo:   3161/2021/OSV/32403 

    Vybavuje: PhDr. Vladimíra Maršaleková 

                         Email: vladimira.marsalekova@vucke.sk 

                                      telefón: 055/ 72 68 283 

 

ZÁPISNICA 

 

z 23. rokovania Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 05.08.2021 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Strednej 

odbornej školy techniky a služieb, SNP 307, Dobšiná 

5. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. Polrok 2021 

6. 2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

7. Informatívna správa  o činnosti DCKK (za rok 2020) 

8. Zhodnotenie (resp. podanie informácií k priebehu) epidemiologickej situácie v ZSS 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

9. Návrhy, podnety a požiadavky 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: MUDr. Renáta Lenártová, PhD., predsedníčkou poverená, ospravedlnila z účasti 

na sociálnej komisie predsedníčku komisie PhDr. Janu Cibereovú. Po privítaní prítomných 

členov komisie a hostí otvorila 23. rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie 

je prítomných 15 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. 

Z 23. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice. Návrh programu rokovania komisie Vám bol zaslaný e-mailom. Teraz poprosím 

vaše pripomienky alebo doplnenia k programu. 

 

Diskusia: doc. Rovinský požiadal o poskytnutie informácie ku prehratom súdnom spore 

Úradu Košického samosprávneho kraja.  

Ing. Pauco   odpovedal, že právnemu zástupcovi Úradu Košického samosprávneho kraja 

nebolo doručené rozhodnutie súdu. 
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Záver: Neboli predložené žiadne návrhy na doplnenie programu hlasovania. 

MUDr. Renáta Lenártová, PhD. požiadala členov komisie o  hlasovanie o programe ako 

celku.  

 

Uznesenie č. 17/2021 

Komisia schvaľuje program 23. rokovania komisie 

 

Hlasovanie č. 1 Hlasovanie o programe ako celku:  

Prítomní: 15 

 

Za: 15                                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Predsedajúca skonštatovala, že program 23. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Plnenie požiadaviek splnené.  

  

Diskusia:  Ing. Korpesio informoval, že sa zúčastnil rozporového konania k tzv. informačnej 

novele zákona č. 448/2008. Z.z. apeloval, aby aj VÚC  pripomienkovala zákon.   

 

Záver: Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek s pripomienkou k bodu č. 1 

kde z dôvodu vážnej obavy fungovania zariadení sociálnych služieb sociálna komisia prosí 

predsedu KSK o komunikáciu z rôznych platforiem pripomienkových konaní (SK 8, ZMOS, 

neverejných poskytovateľov sociálnych služieb).   

 

K bodu č. 3: 

Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Marta Vargová. 

 

Diskusia:  

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 18/2021  
Uznesenie: Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Dodatok č. 

3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 15 

 

Za:  15                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

K bodu č. 4: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Strednej odbornej školy techniky a služieb, SNP 307  

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Mária Kokardová 

 



Diskusia: MUDr. Farkaš sa dotazoval, či vznikli nové odbory?  

Ing. Kokardová odpovedala, že nové odbory nevznikli. Škola má 11 odborov, ani jeden z nich 

nie je novo vzniknutý odbor.    

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 19/2021  

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Strednej odbornej školy 

techniky a služieb, SNP 307, Dobšiná 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 15 

 

Za:   15                                        Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 5: 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. Polrok 2021 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská  

 

Diskusia: 

     

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 20/2021 

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie plnenie 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2021 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 15 

 

Za:  15                                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 6: 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská 

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojili: Ing. Korpesio, doc. Lešková, Ing. Šuleková, doc. Rovinský 

v súvislosti s projektom Sociálneho podniku KSK a ETP, cieľom ktorého je výstavba domu na 

LUNÍKU IX., v  ktorom budú vzdelávať obyvateľov marginalizovaných komunít. Suma 

aktivity je 100 000,- eur. Doc. Lešková sa informovala či uvedená suma predstavuje celkové 

výdavky? 

Ing. Lipovská odpovedala, že suma 100 000,- eur predstavuje celkové výdavky na uvedený 

projekt. Zároveň vysvetlila, prečo je uvedená aktivita v rámci bežných výdavkov, je to 

z dôvodu, že je potrebné odsúhlasenie  Zastupiteľstva KSK ak by aktivita bola klasifikovaná 

ako kapitálový výdavok a predstavovala by  záväzný ukazovateľ.        



Odbor financií musí postupovať so zásadami tvorby rozpočtu a zákona o rozpočtových 

pravidlách.  

Ing. Korpesio sa informoval, či je vytvorená rezerva v rozpočte pre neverejných 

poskytovateľov. Ing. Lipovská odpovedala, že v rozpočte KSK v časti financovanie pre 

neverejných poskytovateľov rezerva vytvorená je.  

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 21/2021 

 

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 2. Úpravu rozpočtu  

Košického samosprávneho kraja v roku 2021 s pripomienkou doplnenie informácií o projekte 

Sociálneho podniku KSK v spolupráci s ETP. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 15 

 

Za: 13                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 2 

 

K bodu č. 7: 

Informatívna správa o činnosti DCKK (za rok 2020) 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Miroslava Langerová  

 

Diskusia: do diskusie sa zapojili Ing. Mgr. Ihnát, JUDr. Hlinka a Mgr. Zummerová, ktorí 

poďakovali Mgr. Langerovej za spolupráci na zmysluplných úlohách.  

Doc. Rovinský upozornil na   opatrnosť dobrovoľníkov v činnostiach, ktoré sa týkajú  

environmentálnych aktivít.  

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 22/2021 

 

Sociálna komisia berie na vedomie Informatívnu správu o činnosti DCKK ( za rok 2020) 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 15 

 

Za: 15                                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 8: 

Zhodnotenie (resp. podanie informácií k priebehu) epidemiologickej situácie v ZSS 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK  

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila PhDr. Vladimíra Maršaleková  

 

Diskusia:  do diskusie sa zapojili Ing. Korpesio, doc. Rovinský ktorí upozorňovali na potrebu 

vytvárania a udržania karanténnych miest v zariadeniach sociálnych služieb.  

 

Záver: Návrh bol schválený 

 



Uznesenie č. 23/2021 

 

Sociálna komisia berie na vedomie zhodnotenie (resp. podanie informácií k priebehu) 

epidemiologickej situácie v ZSS v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK  

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 15 

 

Za: 15                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 9 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Ing. Mgr. Ihnát požiadal o zabezpečenie parkovania poslancov KSK v čase konania komisií.  

 

 

K bodu č.10 

Rôzne 

 

 

 

K bodu č. 11: 

Záver 

Predsedajúca konštatovala, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakovala 

prítomným za účasť a uviedla, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční na Úrade Košického 

samosprávneho kraja, termín a miesto konania bude upresnené v pozvánke.  

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Vladimír Pauco 

tajomník komisie 

...................................................... 

PhDr. Jana Cibereová 

predsedníčka komisie 

vz. MUDr. Renáta Lenártová, PhD. 

poverená vedením komisie 

 
                                                                                                                                     

 


